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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Erik Andersson — angaende

analys av narkotika i avloppsvatten

I vilken omfattning och vilka olika typer av narkotika används i kommunen?

I allt fler städer i landet analyseras avloppsvattnet för att kartlägga förekomsten av narkotika.

Nu senast i Stockholms stad. Detta är något som även Täby skulle kunna utföra. Vi kan då få en

bild av vilka preparat som är vanligast förkommande. Särskilt intressant är om marijuana och

haschhar fått en spridning i kommunen.

Går det då att utföra en sådan analys i Täby?

Ja, enligt kontakt med Käppalaförbundet. Täby har pumpstationerför sitt avloppsvatten innan

det går vidare i Käppalatunneln där det går att ta prover för analys.

Med anledning av ovanstående blir min fråga:

- Är kommunstyrelsens ordförande beredd att genomföra en analys av narkotika i Täbys

avloppsvatten?
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